

Møtereferat

Møtesekretariat: Oda Bjerkehagen

| | | | |
|-----------|--|-----------|-------------|
| Til: | Styremedlemmene (styret 2022) | | |
| Om: | INNKALLING TIL Styremøte tirsdag 20. september 2022 | | |
| Møtetid: | Kl. 17:30-19:30 | Møtested: | <u>LY11</u> |
| Signatur: | Leder Erudio; Jon-Emil Steine /sign./ | | |

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument tilsendes de faste representantene.

Til stede: Jon-Emil Steine, Stina Sveen, Synne Solli Nygjelten, Jens Ruud Bunkholdt, Karianne Røren Kleiven, Kristine Sandland Kristensen, Lars Magnus Burø, Oda Bjerkehagen, Johanna Ellefsen, Marita Remøy, Isak Øyum Wiggen

Ikke til stede:

SAKSLISTE

126/22 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjennes

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjennes

127/22 Leder

Innsjekk v/Alle

- Isak ønskes velkommen inn i styret! Jon-Emil tar også en gjennomgang av møteregler.
- Styret har innsjekk.

Vedtektsmøte v/Jon-Emil

- Vi nærmer oss allmøtet, så vedtektsmøtet bør planlegges. Jon-Emil foreslår at vi tar det en lørdag eller søndag og gjør det til en hyggelig og sosial kveld.
- Søndag 30.oktober k.13 settes som foreløpig tidspunkt for vedtektsmøtet.

Jubkom v/Jon-Emil

- Jon-Emil arbeider med å opprette jubkom. Foreløpig er det fem medlemmer i komiteen, men det er ønskelig med flere medlemmer.
- Komiteledere deler påmeldingsskjemaet til sine komiteer.

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil

- Støtte økonomiansvarlig i oppstarten
- Arbeide med allmøtet

128/22 Nestleder

Allmøte v/Oda

- Rom A001 på Akkrinn er booket for allmøtet 17.november. Møtestart blir kl.17.
- Organisasjonskollegiet skal være ordstyrere. Oda og Jon-Emil skal på to møter med dem i forkant av allmøtet.
- Søknadsprosessen om skjenkebevilling er i gang, men den er omfattende. Oda håper å ha svar til neste styremøte.
- Opprettelse av medlemsregister er rett rundt hjørnet. Etter dette kan vi sende ut personlige invitasjoner.

Kontor v/Oda

- HF ordner nye kontorer til Erudio. Det har vært mye fram og tilbake. Oda viser fram bilder av nytt kontor og lager. I tillegg vil Erudio få tilgang til et møterom som skal deles med Eureka og DHS.
- Det er uvisst når styret får tilgang til nytt kontor. Tilgang for medlemmer inn til det nye kontorområdet må sjekkes opp.

- Foreløpig opprettholder vi vanlig drift på dagens kontor. Skryt gis til komiteledere som har fått sine komitemedlemmer til å ta kontorvakter!
- Det foreslås å lage en kontrakt for de som får tilgang til nye nøkler og arealer. Styret er positive til dette.
- HF har gitt beskjed om at vi ikke kan trakte kaffe på kontoret. Oda skal sjekke opp reglement for servering av kaffe. Foreløpig trakter vi kaffe på kjøkkenet utenfor kontoret og serverer kaffe som vanlig.

Oppdatering av tiden fremover v/Oda

- Planlegge allmøtet
- Følge opp oppgradering av kontor
- Komme i gang med praksis 3

129/22 Økonomiansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Isak & Jon-Emil

- Isak ønsker i tiden fremover å være tilgjengelig for styret. I tillegg ønsker han å tilbakebetale utlegg fra fadderuka.
- Jon-Emil minner om at styret stiller samme spørsmål til Isak og Jon-Emil, så tar de avgjørelser sammen. Det samme gjelder ved inngåelse av avtaler og kontrakter.
- Jon-Emil oppfordrer komiteledere til å se på budsjett og økonomi for komiteen det kommende året.

130/22 Arrangementsansvarlig

Immeballet

- Karianne og arrkom er fornøyde med immeballet – både planlegging og gjennomføring.
- Styret gir mye skryt! Gode talere, flinke konferansierer og bra program.

Kommende arrangementer

- Det er lagt opp til to beerpongturneringer dette semesteret. Det blir også post-praksisfest og muligens halloweenfest.
- Delta ønsker en ettårsfest. Det foreslås å invitere forlovere fra bryllupet til en feiring med Delta eller å arrangere fellesfest for Delta og Erudios medlemmer på Studio 26.

Møte med arrkom

- Første møte med arrkom ble gjennomført i går, 19.september. Komiteen har god representasjon fra både 1., 2. og 3.klasse.
- Åreturen arbeides mye med.

Oppdatering av tiden fremover v/Karianne

- Følge med på komiteens arbeid fram mot neste møte om to uker.
- Praksis

131/22 Fagansvarlig

Førsteklasseseminar

- Førsteklasseseminaret har blitt gjennomført. Det var bedre oppmøte i år enn i fjor.
- Seminar om 5.semester har gått i glemmeboka. Jens ser på alternativer for å dele informasjon om dette.

Pride

- Det var godt oppmøte og bra gjennomføring av pridetorget i år.

Smud innlemmelse av nye fagugler

- Fagkom har hatt møte med nye fagugler, i tillegg en sosial sammenkomst. Jens har troa på komiteen denne høsten.

Oppdatering av tiden fremover v/Jens

- Planlegge seminar med Rosa Kompetanse. Bankkort for bestilling av pizza er ikke ordnet innen da.
- Quiz arrangeres i morgen, onsdag 21.september.

- Møte i fagkom på torsdag, 22.september. Da delegeres ansvar. Arrangementer for høsten fastslås da.
- Praksis

132/22 Sosialansvarlig

Første møte med koskom gjennomført

- Stina er positiv til koskom etter første komitemøte. Komiteen er nå delt i arbeidsgrupper. Det er en engasjert gjeng!

Planlagte arrangementer

- Komiteen har hatt mange forslag til aktiviteter dette semesteret.
- Det arbeides med et edru arrangement, på kafe eller lignende.
- Det blir stand på Dragvoll i sammenheng med et arrangement i høst. Stina er positiv til å ha stand i forbindelse med allmøtet også.
- Erudiopils blir to ganger dette semesteret, kanskje også en cavasøndag.
- Klesbyttekveld.
- Blind-date.
- Arts & craft-kveld med blant annet paint´n sip, fifaturnering og brettspill.

Opptaksfest

- Det blir opptaksfest på Dragvollkjelleren lørdag 1.oktober. Utkledning og vors avtales innad i komiteene. Utover kvelden blir det konkurranser mellom komiteene.

Hyttetur

- Det blir hyttetur med styret 14.-16.oktober.

Oppdatering av tiden fremover v/Stina

133/22 Redaktør

Oppdatering av tiden fremover v/Synne

- Det blir utgitt en Uglepost i starten av november. Kanskje utgis det en liten Uglepost i slutten av november.
- Gullblekka har første møte 30.september.
- Komme i gang med saker som skal i Ugleposten.

134/22 Aktivitetsansvarlig

Koret v/Kristine

- Foreløpig står koret uten dirigent og leder. Spre ordet! Koret er avhengig av dirigent for å ha øvinger.
- Det foreslås å definere hva koret skal være og starte veldig lavterskel, f.eks. ved å arrangere en sosial kveld for korrektur med f.eks. karaoke.

Valg av navn til IF v/Kristine

- Kristine, Jon-Emil og Oda har vært på møte med Trøndelag idrettskrets om oppstart av IF. Det første som må gjøres er å velge navn til idrettsforeningen og sende det inn til godkjenning.
- Styret er enige i å stemme over navnet til idrettsforeningen på styremøtet.
- Erudio IF vedtas med flertall.

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine

- Fortsette med opprettelse av idrettsforeningen
- Arbeide med koret

135/22 Informasjonsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Johanna

- Fortsette vanlig drift og vise flere sider av lektorhverdagen på sosiale medier.

Promkom v/Marita og Johanna

- Det var oppstartsmøte med promkom i går, 19.september. Representant fra både SoMe og grafisk var til stede.

- SoMe-ansvarlige ønsker flere takeovers og å vise mer av lektorhverdagen i tiden fremover.

136/22 Grafisk

Oppdatering av tiden fremover v/Marita

- Marita ser fram til å arbeide med promkom.
- Forberede til workshop med promkom.
- Lage nytt design til medlemsgensere.

137/22 Faddersjef

Evalueringsmøte med fadderkomiteen og noe sosialt.

- Lars Magnus forsøker å få til evalueringsmøte med fadderkom fortløpende.

Begynt så smått å skrive overlapping til neste faddersjefer

- Erfaringskriv til nye faddersjefer er startet på.

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus

138/22 Eventuelt

Julekort v/Jens

- Det er et ønske om å starte planlegging av julekort tidlig. Styret deler ideer.

Sosialt med Delta v/Jon-Emil

- Det er på tide med noe sosialt med Delta igjen. Det foreslås mingolf, pilsing på Work-Work eller lignende. Styret blir enige om å ta det etter neste styremøte.

Møteplan v/alle

- Neste styremøte blir tirsdag 4.oktober kl.17.30.

Møteevaluering v/alle

- Styret har vært effektive og holdt seg godt til tidsskjemaet. Det har vært god stemning på møtet.
- Gode kjeks, Jens!

Møtet er hevet: 19.33